
 

 

Consell Consultiu de Comunicació 

2 de febrer de 2021, a les 19 hores 

Jordi Acero, Montse Villalonga, Cristina Ribas, Manel Balaguer, Jordi Argilaga, Juan 
Díaz. Jaume Cabot, Rafel López 

S’excusa Cristina Lancho 

 

Desenvolupament de l’ordre del dia: 

 

1. Pla de Comunicació 

Montse Villalonga (MV) planteja que estaria bé que s’aprovés al Ple per part de tots els 
grups municipals. 

Cristina Ribas (CR) diu que el Pla està bé, però que caldria aterrar el Pla i definir 
indicadors. 

Juan Díaz (JD) proposa que el Pla tingui de forma integrada la perspectiva de gènere, 
d’acord amb el que s’està treballant en el nou Pla d’Igualtat. 

MV diu que la redacció del Pla de Comunicació utilitza un llenguatge sexista, s’hauria 
de fer una revisió de llenguatge no sexista. 

MV no veu clar el tractament que es fa en el Pla sobre: “- Cohesionar més el municipi. 
Reforçar els vincles entre els vilassarencs "de sempre" i els que han arribat els darrers 
anys.” JD també coincideix en què es podria redactar d’una altra manera. Manel 
Balaguer (MB) també està d’acord. 

CR està d’acord amb el tema de l’ús del llenguatge no sexista, però no acaba de veure 
el que plantegen els seus companys atès que creu que la gent que arriba a VdM 
necessiten integrar-se en les dinàmiques del municipi. 

MV pregunta per Vimeo i Flickr. Vimeo desapareixerà i es traspassaran al canal youtube, 
Flickr es manté. 

MV troba a faltar tots els aspectes de tipografia, imatge corporativa de les notes de 
premsa. 

MV pregunta per perfil twitter i instagram de la Policia Local. Està previst? Se li respon 
que no. 

MV sobre l’Impacte a les xarxes socials. Com es podrà conèixer i valorar? S’establiran 
indicadors per a poder valorar els avenços aconseguits. 

MV en relació amb la comunicació en temps de crisi no es diu com s’informa la 
ciutadania si no hi ha roda de premsa. Si es fa nota de premsa, si es fa una notícia a la 
ràdio... 

MV diu que el Pla parla d’un nou estil comunicatiu. S’està treballant? Se li respon que 
es treballa en les reunions de coordinació del Gabinet de Comunicació. 



MV pregunta si en el nou Informatiu, si els grups municipals tindran més participació. Es 
respon que el model més o menys ja estava acordat de l’anterior legislatura i està 
pendent de fer el plec de condicions. 

En general les qüestions plantejades en relació amb el Pla de Comunicació es tractaran 
en la reunió del Gabinet de Comunicació, conjuntament amb el redactor del Pla. 

 

2. Activitats de la Regidoria 

Web – Es va haver d’aturar la licitació atès que els criteris de valoració eren bàsicament 
tenint en compte el preu i no criteris de valoració tècnics. L’empresa ha de presentar 
l’oferta en un termini màxim de 30 dies i l’adjudicatària tindrà 4 mesos per fer la pàgina. 

Per altra banda, hi ha un equip de treball treballant tota la migració i purga de la 
informació. 

Vilassar Ràdio – en relació amb la tertúlia es proposa fer entrevistes individuals a cada 
grup municipal cada dos mesos, de forma ordinària. Per altra banda, quan hi ha un tema 
important es faran rondes d’entrevistes. Quan es pugui, es recuperaran les tertúlies. 

S’està canviant el format que s’utilitza per fer els resums de ple i les intervencions dels 
grups. S’està estudiant fer un monogràfic de mitja hora del Ple fora de l’informatiu de les 
13 hores. 

 

3. Altres temes a tractar 

No hi ha més temes a tractar.  

 

La reunió finalitza a les 20:05 hores 

 

 


